
Választmány elnöki beszámoló 

a Diákszövetség 2025. évi közgyűlése számára 

 

Tisztelt Közgyűlés! Kedves Barátaim! 

Nagy megtiszteltetés és öröm számomra, hogy bizalmatoknak köszönhetően a 
Magyar Piarista Diákszövetség választmányi elnökeként szolgálhatom 
közösségünket. Hálásan tekintek elődeim értékes munkájára, és izgatottan várom a 
közös jövőnket. 

Már a rövid idő alatt is lehetőségem nyílt aktívan részt venni néhány ügyben, például 
elnökségi ülésen és az adategyeztető kampányban. Ugyanakkor továbbra is 
elsődleges feladatomnak tartom, hogy mélyebben megismerjem a szövetség 
működését, hiszen ez elengedhetetlen ahhoz, hogy később felelősen és hatékonyan 
láthassam el feladataimat. 

Célom, hogy közösségünket tovább építsem, hagyományainkat ápoljam, és olyan 
programokat, kezdeményezéseket indítsunk, amelyek mindannyiunk számára 
tartalmasak és összekovácsolóak. Fontosnak tartom azt is, hogy valamennyi tagozatot 
személyesen meglátogassam, erősítve a párbeszédet és az élő kapcsolatot a 
tagozatok és a vezetőség között. Eddig a mosonmagyaróvári tagozathoz jutottam el 
(a váci, alma materen kívül), de idén szeretnék legalább két további tagozattal 
személyesen találkozni. 

Számítok az aktív részvételetekre, ötleteitekre és támogatásotokra ebben a közös 
munkában. Együtt erősek vagyunk, és együtt tehetünk azért, hogy öregdiák 
szövetségünk továbbra is élő, inspiráló és összetartó közösség maradjon. 

Isten áldása kísérjen mindannyiunkat! 

 

Budapest, 2025. május 22. 

 

Öregdiák barátsággal: 

Sóhaj Róbert s.k. 

A Választmány elnöke 


